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AKtuálnE liturgicKé ČítAniA nA nEDEľu

“To, čo sa nám javí ako ťažká skúška, sa často ukáže ako víťazstvo.” (OSCAR WILDE) 

Keď pády liečia 
Pri mojom spomínaní ma inšpiroval príbeh

Obrátenie sv. Pavla. Hneď prvý mesiac môjho
kaplánovania na Orave vybral som sa v jednu
sobotu popoludní na prechádzku k rieke
Polhoranke, ktorá sa po cca 10 km vlieva do
Oravskej priehrady. Keď som si “po ruženci”
sadol do trávy a plnými dúškami nasával
atmosféru ešte stále panenskej prírody a čistej
vody, pricválal na koni asi 12 ročný chlapec,

vošiel aj s koňom do rieky a začal ho umývať
Bolo jasné, že tí dvaja si veľmi dobre
rozumejú, asi od malička spolu vyrastali.
Potom nechal koňa voľne sa popásať okolo
rieky a ja som využil chvíľu, aby som sa
zoznámil s mojím budúcim žiakom
Náboženskej výchovy. Chlapec bol
zhovorčivý, dosť zvedavý a bystrý. Potešilo ho,
že sa môže len tak voľne o všeličom rozprávať
s prvým kaplánom v ich farnosti (dovtedy tam
bol vždy iba farár). A keďže doma až do
odchodu na štúdia v Bratislave som bol denne
v kontakte s koňmi, aj keď otec mi nedovolil
takto voľne jazdiť, prišla do reči aj táto téma.
Bez okúňania mi ponúkol zajazdiť si na jeho
“šargovi”, čo ma nesmierne potešilo. 

(dokončenie na 2. strane)

Obeta

A.de Mello, SJ vo svojej knihe „Modlitba

žáby (2)“ píše takýto príbeh: Skupina
misionárov, ktorí práve dorazili na miesto
svojho pôsobenia, si najala domorodca, aby ich
v kanoe zviezol po rieke Kongo. Po nejakej
chvíli počuli neustávajúci zvuk tamtam v
džungli. Okolo celého toku rieky sa v
pravidelných intervaloch bubnovanie
opakovalo. „Čo tie bubny hovoria?“ spýtal sa
jeden z misionárov vystrašene. Domorodca sa
započúval do reči bubnov a povedal: „Traja

bieli ľudia. Veľmi bohatí. Zdvihnite ceny“.
Vstupujeme do týždňa so sviatkom Obetovania
Pána. Možnože si prakticky nikto nevšimne
našu obetu, ktorú konáme voči iným, ako niečo
výnimočné, tak ako si to nevšimli ani súčasníci
Jozefa a Márie. Možnože si niekto našu obetu
aj zle vysvetlí, tak ako domorodci. Možnože sa
nám zdá, že naša obeta pre iných doma, v práci,
vo vzťahoch, vo farnosti, nemá zmysel. Ale aj
tak sa obetujme. Boh si ju totiž všíma stále a
úplne správne. A veľmi dobre nám rozumie. Jej
nepochopenie zažil v plnej miere aj na vlastnej
koži. 

(Marek Kunder)

Druhé čítanie: 1 Kor 1, 26-31
Sv. Evanjelium: Mt 5, 1-12

Prvé čítanie: Sof 2, 3; 3, 12-13
Žalm: Ž 146, 6-10
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Oblečený som bol pomerne športovo - tak
akurát do prírody. Nuž priviedol svojho
miláčika ku skale, z ktorej som pohodlne
“vyliezol” na jeho širokánsky chrbát, v
duchu som sa prežehnal, akoby som tušil, že
to “ném dopadne dobre”, popchal som tú
horu mäsa do pohybu a pripadal som si ako
kráľ alebo aspoň rytier. Kôň bol asi znova
smädný, svojvoľne zamieril k rieke, ja som
mu v tom nebránil, lebo do konskej hlavy
som nikdy nedovidel, a keď mu voda
siahala až po brucho, veselo zaerdžal a s
veľkou radosťou sa zvalil do vody!! Chalan
sa tiež spontánne rozrehotal a ja kompletne

vykúpaný a
naoko “plný humoru a príjemného” zážitku
poďakoval som svojmu dobrodincovi za
dôveru. Chlapec privolal koňa, vyšvihol sa
naň ako rodený indián a uháňal domov, aby
sa čím skôr pochváli kamarátom (nie
rodičom!), že videl nového kaplána, ako sa
oblečený kúpe v rieke!! Ja zas pokorný ako
Šavol z Tarzu pobral som sa medzi vrbiny,
kde som rozvešal na slniečku čerstvo
vypraný “tuzexový športový úbor”. Predsa
nepôjdem na faru ako vodník, ktorému ešte
aj z vreciek nohavíc tečie voda! Ale kone
som dodnes neprestal milovať! 

(otec Anton)

Ing. Ján Ragan 
* primátor Vranova nad Topľou

Prezraďte nám, čo vás ako človeka
charakterizuje? Aký ste?  
Ťažko povedať , aký som, to musia posúdiť
ľudia, pretože to, čo poviem o sebe ja, môže
byť subjektívne. V zásade sa snažím byť
človekom, ktorý nešíri okolo seba napätie a
nervozitu.  Je mojím záujmom hľadať vždy
také riešenia, ktoré sú dobré pre všetky
zúčastnené strany. Riešenia, ktoré by
uspokojili čo najviac ľudí. Veci rád riešim
pokojne a rozvážne, a taktiež sa snažím byť
objektívny. Pri problémoch sa snažím
odosobniť tak, aby som dokázal vypočuť
názory iných  a až potom  vyjadriť svoj. Do
riešenia vecí vnášam  určitú diplomaciu, a
to v tom zmysle, že niekedy je potrebné

„zahryznúť  si do jazyka”  a nepovedať to,
čo by človeku v prvom momente prišlo na
um,  ale zvážiť možnosti  a  s chladnou
hlavou riešiť niektoré problémy až na druhý
deň. Lebo je ľahké niekoho uraziť a
niekoho názor podceniť a zavrhnúť, ale je
potrebné naozaj pochopiť ľudí a zaoberať
sa aj názormi a návrhmi riešení, ktoré v
prvej chvíli vyzerajú  nereálne. Je potrebné
dať priestor ľudom na vyjadrenie ich
názoru, aby sa veci mohli realizovať čo
najlepšie.  Teda, medzi  moje vlastnosti,
ktoré by som chcel, aby ma charakterizovali
by bol pokoj, rozvaha a určitá diplomacia, a
potom snaha riešiť veci objektívne. 
Čo bolo vašou motiváciou pre kandidatúru
na post primátora? 
Mojou motiváciou pri rozhodovaní  o tom,
či budem kandidovať alebo nie, bola snaha
urobiť niečo pre Vranov,  a taktiež snaha
postúpiť ďalej vo svojej kariére, pretože
celý život pôsobím vo verejných funkciách
a  na pracovných pozíciách, 
kde prichádzam do styku s ľuďmi.  Bola to
pre mňa výzva, pretože práca primátora  je
práca s ľuďmi a pre ľudí. 
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Keďže bývalý primátor už nekandidoval,
bolo toto miesto relatívne voľné, teda bolo k
dispozícii hocikomu a mohol sa oň
uchádzať  každý, kto mal záujem. Ja som sa
rozhodol kandidovať preto, lebo si myslím,
že som vhodným kandidátom na túto
funkciu, a že mám predpoklady na to, aby
som túto funkciu robil dobre pre ľudí. A toto
je a aj bude  mojou snahou. 
Očakávali ste, že vyhráte? 
Nedá sa povedať, že by som bol o tom
stopercentne presvedčený, pretože aj ostatní
kandidáti boli osobnosťami. Boli to známi
ľudia, a mnohí z nich získali veľkú podporu,
čo sa nakoniec  ukázalo vo voľbách, že  boli
prijateľní pre veľkú časť občanov, ale
samozrejme, zapaľovať môže len ten, kto je
zapálený, a teda, som musel aj ja veriť v to
svoje víťazstvo a urobiť všetko preňho.
Snažil som sa urobiť maximum, aby som
ľudí oslovil, aby som im ponúkol  svoje
schopnosti, vedomosti, skúsenosti a
presvedčil ich, že som ten správny pre túto
funkciu. 
Čo hovoríte na výrok „zanietenosť a
úprimnosť ľudia cítia“ v súvislosti s vašou
predvolebnou kampaňou? 
Voľby už vnímam ako minulosť pomerne
vzdialenú tým, že tých problémov je teraz
veľa a dennodenne ich musíme riešiť a
zvládať, preto ich už teraz tak hodnotím s
chladnejšou hlavou, ale volebná  kampaň a

voľby
sú o tom, že každý z kandidátov do toho
vkladá maximum, každý sa snaží osloviť
voličov, presvedčiť ich a každý je naozaj
zanietený, plný sľubov, ideálov,
predsavzatí, ktoré chce realizovať a aj ja 
som sa  snažil o to , aby to ľudia v kampani
zo mňa cítili a aby vedeli, že mám v sebe
energiu, ktorú chcem venovať tejto práci.
Takto  nejako hodnotím toto volebné
obdobie. 
Čím ste Vy  iný, lepší od ostatných svojich
protikandidátov? 
Ťažko povedať, život ukáže, či som naozaj
lepší, alebo či sa mi podarí zrealizovať to,
čo som si predsavzal. Ponúkal som ľuďom
určité skúsenosti z verejných funkcií, v
ktorých som pôsobil, ponúkal som im chuť
pracovať, pretože mám naozaj silnú
motiváciu aj v tom, že nemám vysoký  vek
- bol som najmladším kandidátom na tento
post.  Je mojím záujmom sa pričiniť o to,
aby bol Vranov  lepší  pre naše deti. Tak,
ako to bolo mottom aj na mojich
bilbordoch. Sám mám ešte malé deti, ktoré
budú  veľa rokov žiť vo Vranove, a verím,
že  z neho nebudú musieť odísť, či už za
prácou alebo rozvíjaním svojich záľub.
Dúfam, že tu budú mať optimálny priestor
aj pre šport, kultúru a spoločenský život. 

(Dominika Čechová)

(dokončenie v nasledujúcom čísle)     

Svojim blízkym a známym tajomstvo
prezradíme, že

27.1.2011 - zlatú svadbu
oslávime.

Mária rod .Lajčáková   

a  Jozef Kuruc
sa dožívajú v týchto dňoch nevšednej

udalosti  - 50 rokov spoločného života.

Želáme Vám veľké oči, aby ste
videli  každodenné zázraky

a veľké srdcia, aby sa do nich
vošli všetci, ktorých ľúbite. 
Všetko najlepšie, veľa lásky,

trpezlivosti a hlavne veľa Božieho
požehnania 

do ďalších spoločných rokov. 
Dcéra Mária s rodinou 
a syn Jozef s rodinou.
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M e d ž u g o r i e ,
dar neba
Patrím medzi tých, pre ktorých udalosti v
Medžugorí sú srdcovou záležitosťou. V
myšlienkach sa vraciam na toto miesto, kde
každý pocítil priamu prítomnosť Matky
Božej, zážitok si odnáša domov. Každý
pútnik dostáva osobitné pozvanie, čo robí
toto miesto výnimočným a osobitným. 
Medžugorie žije ako osobitné miesto od
roku 1981. Dňa 24. júna 1981 sa Panna
Mária na vrchu Podbrdo zjavila 6 deťom.
Od tých čias vyrástla celá ľudská generácia.
Zjavenia stále trvajú, Kráľovná pokoja je
ešte stále každodenne tu prítomná. Toto
miesto nám dáva orientáciu, vyznačuje
smer, ktorým sa nám treba uberať, aby sme
m o h l i vyjsť s krízy. 

Prečo Boh posiela Máriu ako Kráľovnú
pokoja, taký dlhý čas denne na našu zem?
Ona je našou Matkou. Mária poukazuje na
Krista, lebo on je Alfa a Omega. Na tomto
mieste privádza všetkých ľudí k Ježišovi,
Cirkev necháva pôsobiť jav Medžugoria
ako impulz    nádeje, obnovy a lásky. 
Medžugorie sa osvedčilo počas celej doby
ako miesto modlitby a obrátenia, ako
miesto podstatných životných zvratov,
telesných a duševných uzdravení, miesto
kde si množstvo ľudí našlo cestu k Bohu.
Stalo sa školou modlitby na kolenách,
hlbokej modlitbe pred Najsvätejšou
sviatosťou, v hlásaní radostnej zvesti, ktorá
je najlepším liekom pre chorý svet. Samo
nebo ho vytvorilo pre veriaci ľud. Keby to
záviselo od ľudí, dávno by zmizlo zo
zemského povrchu. Sme svedkami toho,
ako zo dňa na deň vzrastá a zasahuje celú
Cirkev.

Spomíname

Dňa 29.1.2011 si pripomenieme prvé smutné výročie, čo nás navždy opustil náš
milovaný manžel, otec, dedko, brat, švagor a strýko 

Ladislav Baník, 
ktorý nás opustil vo veku 63 rokov. Mal nás

všetkých rád, a preto na neho nikdy nezabudneme.
V  modlitbách mu vyprosujeme, aby mohol

prebývať v nebeskom kráľovstve. O to budeme
prosiť aj pri výročnej sv. omši 31.1.2011.

Smútiaca manželka Gita a deti Martin, Erika a
Janka s rodinami. 
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Častokrát si kladieme otázku, prečo Cirkev
ešte nevyslovila svoj názor na tieto udalosti,
ktoré pretrvávajú medzi nami už tri
desaťročia. V tomto roku si pripomenieme
30. výročie jej zjavenia. Svätá stolica najprv
čaká, kým biskup neusporiada veci vo
svojej diecéze a nerozhodne o čo ide.
Doposiaľ sa tak nestalo. Keďže biskup
doposiaľ nenašiel žiadne riešenie, zobral to
Vatikán do svojich rúk, lebo Medžugorie sa
už stalo svetovým pútnickým miestom. 
Príchodom viedenského kardinála Dr.
Schonborna na Nový rok 2010 do podnetu
Svätý Otec, ktorý dobre pozná tento jav a
prejavuje veľký záujem o Medžugorie, bude
sa tým zaoberať na najvyššej úrovni. Bola
zriadená komisia, ktorá mala prvé
zasadnutie 26. marca 2010. Práca komisie
nebude prístupná verejnosti, úvahy o
výsledkoch skúmania budú náležať Komisií
pre náuku viery. Nás to teší, že členom tejto
komisie je aj náš kardinál Tomko.

Buďme vďační za to, že Boh je k nám
milostivý, že Matka Božia k nám prichádza.
Jej veľkosť je v tom, že všetkých nás
rovnakým spôsobom pozýva a všetkých nás
rovnako  miluje, sme jej deti. Snaží sa
každému pomáhať a každého chce priviesť
k svojmu Synovi. Ona nám bez nášho
prispenia  a bez našej spolupráce nedokáže
pomôcť. To znamená, že sa musíme obrátiť
a stať sa lepšími ľuďmi. Želá si jednoducho,
aby sme kráčali po ceste  svätosti, lebo iba
tak môžeme zmeniť seba i svet.
Posolstvo 25. Októbra 2010: „Drahé deti!
Tento čas nech sa Vám stane časom
modlitby. Moje pozvania, milé deti, túži byť
pre Vás pozvaním aby ste sa rozhodli
nasledovať cestu obrátenia, za to sa modlite
a žiadajte príhovor všetkých svätých. Nech
Vám oni budú príkladom a povzbudením i
radosťou pre večný život. Ďakujem Vám, že
ste prijali moje pozvanie!“

(Anna Poláková)

Srdečná vďaka

Kňaz je láskou Ježišovho Srdca a najmilším synom Panny Márie.
Dobrý pastier podľa Božieho Srdca, je najväčším pokladom, ktorý môže dobrý Boh dať
farnosti.
Naša farnosť tento dar dostala. Máme dobrých kňazov. Kňaz je všetko, učiteľ, priateľ,
vychovávateľ od našich najmenších, mladých, strednej generácie a až po tých najstarších.
Keď si uvedomíme aká je to ťažká a zodpovedná práca, veď ako sa hovorí, my ľudia
budujeme domy, chaty a kňaz buduje charakter. O čo je to ťažšie?
Správca fary otec Marek všetkým poďakoval za prácu a iniciatívu pri prípravu Vianočných
sviatkov.
Ale tá vďaka Otče patrí aj Vám. Mať všetko pod dohľadom, aby to dobre dopadlo, na to
treba veľa síl a času. Napr. sv. spovede, spovede chorých, príprava adventných kalendárov
(roznášanie), rozvážanie vianočných oblátok, príprava sv. omši, Jasličky, spevácke zbory,
zabezpečiť roznášanie Betlehemského svetla, koledníci a iných veľa veci, čo laici nevedia
- nevidia. Správca fary má čo robiť.
Duchovný otcovia otec Marek a otec Anton - Vám patrí veľké ĎAKUJEM  za vašu ochotu
a všetko čo robíte pre nás veriacich - modlíme sa za Vás. Vďaka Ti Pane za Tvojich
vzácnych kňazov. (Mária Artimová)
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Sv. Ján Bosco, Sv. Ján Bosco, kňazkňaz
Sviatok: Sviatok: 31. január

Ján Bosco sa narodil v Becchi (Castelnuovo

di Asti) 16. augusta 1815 v roľníckej rodine.
Po smrti otca Františka Bosca sa už ako
dvojročný stal sirotou a Margita Occhienová
ostala na výchovu Antona, Jozefa a Janka
sama. S láskavou vytrvalosťou spojenou s
neohraničenou vierou Margita ako múdra
vychovávateľka vytvorila zo svojej rodiny
domácu cirkev.
Ján už odmala cítil túžbu stať sa kňazom.
Rozprával o svojom sne z deviatich rokov,
ktorý mu ukázal jeho poslanie: „Buď
pokorný, statočný a silný,“ povedala mu
vznešená pani žiariaca ako slnko, „to, čo sa
teraz deje s týmito vlkmi, ktorí sa menia na
baránkov, ty urobíš s mojimi deťmi. Ja ti
budem učiteľkou. Príde čas, že všetko
pochopíš.“ Už od chlapčenských rokov si Ján
začal získavať svojich spolužiakov hrami a
kúzlami, ktorým predchádzal tvrdý tréning.
Každé jeho vystúpenie sprevádzala práca a
modlitba. Staručký don Calosso ho uviedol do
kňazských štúdií, no zároveň sa musel
popasovať s mnohými ťažkosťami, dokonca
opustiť aj vlastný dom kvôli nezhodám s
bratom Antonom, ktorý chcel, aby Ján
pracoval na poliach. Ján ako seminarista v
Chieri založil Spolok veselosti, v ktorom boli
združení mladíci z mestečka. Za kňaza bol
vysvätený v júni v roku 1841. Jeho duchovný
vodca don Cafasso mu odporučil, aby si
štúdium ešte doplnil v cirkevnom konvikte.
Popritom však don Bosco začal okolo seba
zbierať prvých chlapcov a organizoval
sviatočné oratórium, ktoré sa spočiatku
presúvalo z miesta na miesto, až nakoniec

zakotvilo na Valdoccu. Mama Margita, aj keď
už bola v pokročilom veku, prijala jeho
pozvanie a prišla do Turína, aby mu pomohla
s chlapcami. Stala sa pre nich mamou
Margitou. Don Bosco začal poskytovať
útulok sirotám bez prístrešia. Učil ich práci a
láske k Pánovi, spieval, hral a modlil sa s
nimi. Z prvých chlapcov sa stali prví
spolupracovníci a začala sa rozvíjať aj jeho
výchovná metóda, známa ako preventívny
systém. „Buďte s chlapcami, rozumom,
vierou a láskavosťou predídete hriechu.
Stanete sa svätými a vychovávateľmi svätých.
Naši chlapci budú cítiť, že sú milovaní.“ Z
prvých spolupracovníkov, aj vďaka pomoci
pápeža Pia IX., vznikla kongregácia, ktorá si
za svoj cieľ stanovila, že sa bude usilovať o
spásu mládeže, a to takým spôsobom, že bude
bojovať proti každej chudobe a osvojí si
heslo: „Daj mi duše a ostatné si vezmi.“
Mladý Dominik Savio bol prvým ovocím
preventívneho systému. Mária Pomocnica,
ktorá vždy pomáhala donovi Boscovi v jeho
diele, ho obdarila mnohými milosťami, často
aj výnimočnými, ba aj peniazmi, ktoré
potreboval pre svoje aktivity. Pomohla mu aj
pri stavbe baziliky postavenej na jej počesť.
Spolu so svätou Máriou Dominikou
Mazzarellovou založil Inštitút dcér Márie
Pomocnice, so svojimi dobrodincami a
spolupracujúcimi laikmi zase saleziánskych
spolupracovníkov. Spomedzi množstva
aktivít, ktoré vykonal počas svojho života, za
osobitnú zmienku stojí jeho misionárska
horlivosť a angažovanosť v šírení dobrej
tlače, najmä cez saleziánsky vestník Bolettino
salesiano. Don Bosco zomrel zodratý od práce
ako 72-ročný dňa 31. januára 1888. Dnes sú
saleziáni prítomní po celom svete. Donovi
Boscovi dala Cirkev titul otec a učiteľ
mládeže. Pius XI., ktorý ho osobne poznal, ho
v roku 1929 vyhlásil za blahoslaveného a na
Veľkú noc 1. apríla 1934 za svätého. 

(Anna Sabolová ml.)
Zdroj: http://www.saleziani.sk/
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upratovanie kostola - Pán Boh zaplať rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať kostol. Na
budúci týždeň prosíme rod. Wellovu, gazdovu – Železničná ul., rod. Dankovčíkovu –
Prešovská ul., rod. Princovu, Slivkovu a Sabolovu – Kukučínova ul. a rod. Demčákovu,

Žulovu a Kmeťovu – Kukučínova ul.  Upratuje sa v sobotu ráno po sv. omši o 900. Zároveň sa
bude odkladať aj vianočná výzdoba, preto je tých rodín viac. 

Brigády pri stavbe nového kostola - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom, ktorí boli pomôcť
v tomto týždni. Zoznam si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme tehelnú a
cintorínsku ul., ktoré má na starosti p. Eduard Hrubovský; a o týždeň neskôr Sadovú a
Kvetnú ul., ktoré má na starosti p. Štefan nutár.  

Modlitba sv. ruženca pred sv. omšou - V týždni od 6.2. – 12.2. vedie modlitby horliteľka p.
Žofia Bankovičová.  

Detský spevácky zbor - detský spevácky zbor v tomto týždni nebude. Stretneme sa až o týždeň
v pondelok v klasickom čase. 

Požehnanie „hromničných“ sviec - pri všetkých sv. omšiach na sviatok Obetovania Pána bude
požehnanie tzv. hromničných sviec. Stačí si sviece doniesť do kostola.

Požehnanie hrdiel - vo štvrtok pri príležitosti spomienky sv. Blažeja bude pri sv. omši
požehnávanie našich hrdiel. 

Sv. spoveď - keďže je prvopiatkový týždeň, bude možnosť sv. spovede hodinu pred večernými

sv. omšami okrem stredy, v stredu hodinu po rannej sv. omši. V piatok od 900 budeme
navštevovať chorých. Prosím vás, nahláste ich v sakristii. 

Zbierka na katolícku univerzitu - dnes je zbierka na Katolícku univerzitu v Ružomberku. Pán
Boh zaplať za vašu podporu aj na tento cieľ. 
rozpis lektorov: Obetovanie Pána nasledujúca nedeľa

16:00 – rod. Dudaščíkova; 8:00 – rod. Tóthova;
18:30 – rod. Onderkova. 10:00 – rod. Mičkaninova;

18:30 – rod. Čechova. 

Kontakty
V prípade akejkoľvek potreby alebo nutnosti zaopatrenia je možné volať na nasledovné

telefónne čísla:
Marek Kunder, farár - 0915/947 309;

Anton Tatarko, kaplán - 0905/514 699;
Pevná linka na faru - 057/4426 286.



vYDávA
Združenie veriacich PrO nOBiS Čemerné

Tehelná 266, 093 03 Vranov nad Topľou; tel.č. 057/4426 286; 0915/947 309; 
Redakciu vedie: M. Kunder; Jazyková úprava: M. Majzlíková; Grafická úprava: R. Majzlík

Vaše pripomienky, príspevky a návrhy čakáme na mariannum@gmail.com vždy vo štvrtok do 12:00 
Redakcia si v prípade potreby vyhradzuje právo upravovať uverejňované príspevky.  
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PPOnDElOKOnDElOK 31.01.201131.01.2011
Sv. Jána Bosca, kňaza (spomienka)

Sv. omša: 1800 (K+t)

uutOrOKtOrOK 01.02.201101.02.2011 Sv. omša: 630 (t+K) 

SStrEDAtrEDA 02.02.201102.02.2011
Obetovanie Pána (sviatok) 

Sv. omša: 630 (K) 

Poklona Sv. Oltárnej: 715

Sv. omša: 1600 (t) 

Sv. omša: 1830 (t) 

ŠŠtvrtOKtvrtOK 03.02.201103.02.2011
Sv. Blažeja, biskupa a mučeníka

(spomienka)

Poklona Sv. Oltárnej: 1700

Sv. omša: 1800 (t+K)

PPiAtOKiAtOK 04.02.201104.02.2011
1. piatok k úcte BSJ

Sv. omša: 630 (t) 

Sv. omša: 1800 (K) mládežnícka

SSOBOtAOBOtA 05.02.201105.02.2011
Sv. Agáty, panny a mučenice

(spomienka)

Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1800 (t) 

nnEDEľAEDEľA 06.02.201106.02.2011

5. NEDEĽA V OBDOBÍ „CEZ
ROK“

Sv. omša: 800 (t)

Sv. omša: 1000 (t) 

Pobožnosť sv. ruženca: 1430 (výmena tajomstiev)

Sv. omša: 1830 (K)

BBlAHOlAHOžžEláMEEláME/S/SPOMínAMEPOMínAME
Milí čitatelia časopisu MariannuM. V snahe priblížiť Vám časopis v čo najväčšej miere,
prinášame novú rubriku – Blahoželanie/Spomíname, kde môžete uverejniť blahoželania
svojim blízkym, prípadne zaspomínať si na Vašich zosnulých príbuzných, priateľov,
známych. Všetko toto spolu s fotografiou alebo aj bez môžete posielať na adresu
mariannum@gmail.com.


